
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Ungdomsrådet 
Møtested: Teams 
Dato: 08.02.2021 
Tid: 17:00 – 19:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Linda Lillemo Leder  
Jette Nyeng Nestleder  
Sigurd Ramdal Medlem  
Rikke Katrine Lysvand Medlem  
Pia Marice Brandvik Medlem  
Isak Kimo Medlem  
Victoria Berget Medlem  
Vida Lund Medlem  
Lone Sandvik Lyngstad Medlem  
Nora Brødreskift Medlem  
Henning Skjelvan Vikan Medlem  
Hanne Sørli Medlem  

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Thea Remso MEDL  
Kasper Farbu Ramdal MEDL  

 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Siri Kristine Størseth Ungdomskonsulent 
Finn Yngvar Benestad Prosjektmedarbeider oppvekst 

 
 
 
Gjennomgang fra elevrådene  
 
Åsly 
Hadde møte i dag, har diskutert hvordan man kan få ned baller fra taket og temperaturer på 
klasserom.  
 
Stadsbygd 
Har vedtatt å dele elevrådet i 2, fram til nå har de hatt felles elevrådet for 5.-10. klasse. Har 
forberedt seg til å uttale seg om skolestruktur, men det ble ikke nødvendig. Forbereder seg til 
ny høringsrunde i april. Ønske om tur til Haugsdalen.  
 
Testmann 
Har ikke hatt møte siden sist.  
 
 



Vanvikan 
Har ikke hatt møte siden sist.  
 
Mælan 
Har startet planlegging av temauke, og skal gjennomføre “Ha det bra uke” neste uke, med 
servering av vafler og smoothie. Ønske om tur til Haugsdalen.  
 
Johan Bojer VGS skolested Leksvik 
Planlegger markering av valentinsdagen, tur til skianlegget i Hovsteinan, artige sprell før 
vinterferien, forberedelser til elevtinget. Ønske om tur til Haugsdalen. Valgt 2 representanter for 
møte med skoleleder. Har sendt brev til UFU om utfordringer med busstilbudet, sammen med 
skolested Leksvik og ungdomsrådet.  
 
Johan Bojer VGS skolested Rissa 
Har ikke hatt møte siden sist. Elevrådsstyre har sendt søknad til ungdomsrådet om midler til å 
bygge iglo. Interesse for tur med skolested Leksvik i Haugsdalen. Har sendt brev til UFU om 
utfordringer med busstilbudet, sammen med skolested Leksvik og ungdomsrådet.  
 
 
 
Diverse orienteringer:  
 
På ungdomsrådsmøtet i mars kommer stortingspresident Tone Wilhelmsen Trøen. Vi 
forbereder oss i eget møte 15.02.21  
 
Isak har ordnet design for inkluderings-merch. Er klar til bestilling.  
 
Linda har holdt foredrag om barn og unges medvirkning for KS Innlandet.  
 
 
 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
DR 3/21 Webinar med Aksel Frønes og Helsesitsa  
DR 4/21 Status inkluderingsprosjektet  
DR 5/21 Linda informerer om samling med UFU  

 
 

DR 3/21 Webinar med Aksel Frønes og Helsesitsa 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 08.02.2021  
 
Ungdomsrådet ønsker å arrangere webinar med Aksel Frønes og Helsesista for 5.-10. klasse 
samt videregående. Siri tar kontakt med Erik Jacobsen og Borghild Husdal Buhaug.  
Dette er for å sette fokus på psykisk helse nå som epidemien har gjort til at barn og unge ikke 
får en normal sosial hverdag.  
 
 
 
 

DR 4/21 Status inkluderingsprosjektet 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 08.02.2021  
 
Finn Yngvar Benestad informerer om læringsmiljøprosjektet og inkluderingsgruppas arbeid.  



 
 
 
 

DR 5/21 Linda informerer om samling med UFU 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 08.02.2021  
 
Linda informerer om sitt første møte i UFU.  
 
Saker som ble tatt opp:  
 
Orientering om endring i lovverket for små elektriske kjøretøy  
 
Trønderkassa  
 
TRØBUR (Trøndelag Barne- og Ungdomsråd)  
 
UFU har mottatt brevet vårt. Ser svært alvorlig på både problematikken og måten Atb svarer på 
henvendelser fra brukere. UFU ønsker å gå ut i media med en offentlig uttalelse, med mål om å 
skape blest rundt problemet. UFU håper at om flere henger seg på kan vi få Atb til å lytte. 
 
 
 
 


